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Po tym jak opuścił mecz z Irlandią z powodu drobnego urazu kolana,

Cengiz Under będzie miał szansę wystąpić dzisiaj w potyczce z

Czarnogórą. Skrzydłowy Giallorossich pojawił się wczoraj na konferencji

prasowej obok trener Mircei Lucescu.

- Aktualnie mamy dobry zespół, występy są pozytywne. Pracowaliśmy w tygodniu

bardzo ciężko. Przerwa reprezentacyjna jest pozytywnym momentem. Uważam, że

w przyszłości możemy się bardzo dobrze spisać. Transfer do Romy? Pierwsze trzy

miesiące były bardzo trudne. Problemem był język, ale odkąd zacząłem coraz więcej

rozumieć, sprawy poszły w coraz lepszym kierunku i widać też rezultaty. Postaram

się utrzymać ten krok.

Po pierwszych trudnych miesiącach forma młodego Turka wystrzeliła na początku

lutego i w ostatnich tygodniach był najlepszym graczem zespołu obok Alissona. 
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